
        

Βασίλης Τσάτσος: 
«Για µένα Ελλάδα 
είναι ο Παράδεισος» 

Πώς  ήταν ως παιδί να µοιράζετε το χρόνο σας µεταξύ Ελλάδας και Ηνωµένων 
Πολιτειών;  

Η παιδική µου ηλικία ήταν υπέροχη. Με ανέθρεψαν δύο φανταστικοί, εργατικοί 
Έλληνες γονείς που πάντοτε µε αγαπούσαν και µε στήριζαν. Μεγάλωσα µαζί µε την 
αδερφή µου στην περιοχή του Ντιτρόιτ, µια περιοχή πολυποίκιλτη µε πολιτισµό, στην 
οποία υπάρχει και µια µικρή ελληνική κοινότητα. 

Τι θυµάστε από τους παππούδες σας στην Άρτα και στη Σπάρτη; 

Δεν γνώρισα τους παππούδες µου στην Σπάρτη, γιατί πέθαναν πριν γεννηθώ. Αλλά 
θυµάµαι τους παππούδες µου στο χωριό του πατέρα µου, την Άρτα. Ήταν οι πιο 
στοργικοί άνθρωποι. Τους αγαπούσα πάρα πολύ και µου λείπουν. 

Μιλούσατε ελληνικά στο σπίτι, κρατούσατε συνήθειες από την πατρίδα; 

Ναι, µιλούσαµε Ελληνικά και επιπλέον πήγαινα και σε ελληνικό σχολείο, οπότε 
διάβάζω, γράφω και µιλάω Ελληνικά πολύ καλά. Επίσης πήγαινα και στην Ελληνική 
Ορθόδοξη Εκκλησία κυρίως τις γιορτές και φυσικά οι διακοπές στην Ελλάδα ήταν 
πάντα στο πρόγραµµα. 

Πόσο δυνατή είναι η ελληνική κοινότητα στις Ηνωµένες Πολιτείες, είστε µέλος 
της; 

Ναι, εµπλέκοµαι πολύ ενεργά µε την κοινότητα. Λατρεύω να πηγαίνω σε Ελληνικές 
συγκεντρώσεις και περιστασιακά στα Μπουζούκια (αν µπορώ να τα βρω) και φυσικά 
λατρεύω την ελληνική κουζίνα. Ειλικρινά, πιστεύω πως το ελληνικό φαγητό είναι το 
καλύτερο. Επίσης µου αρέσει να πηγαίνω σε Ελληνικά φεστιβάν γαστρονοµίας και 
εδώ στο Λος Άντζελες έχουµε και το Ελληνικό Φεστιβάλ Κινηµατογράφου, στο 
οποίο προβάλλονται οι καλύτερες ταινίες από Έλληνες ηθοποιούς, σεναριογράφους 
και σκηνοθέτες. 

 



Ποιά είναι η γνώµη σας για την οικονοµική κατάσταση στην Ελλάδα; 

Είναι λυπηρό αυτό που συµβαίνει στην Ελλάδα αυτή την περίοδο. Όλες οι χώρες 
έχουν τα δικά τους προβλήµατα, ειδικά εµείς εδώ στην Αµερική, αλλά πιστεύω 
ειλικρινά πως η Ελλάδα θα ξεπεράσει την κρίση και θα επιστρέψει στο να είναι η πιο 
σπουδαία χώρα του πλανήτη, το οποίο πιστεύω πως ισχύει.  

Πόσο συχνά επισκέπτεστε τις πόλεις που περάσατε τα παιδικά σας ρόνια; 

Επισκέπτοµαι την οικογένεια µου στο Ντιτρόιτ 2 µε 3 φορές τον χρόνο. Επίσης 
προσπαθώ να έρχοµαι στην Ελλάδα κάθε καλοκαίρι, αλλά µερικές φορές έρχοµαι 
κάθε 2 ή 3 χρόνια. 

Εξέταζετε το ενδεχόµενο να επιστρέψετε στην Ελλάδα για επαγγελµατικούς 
λόγους;  

Θα ήταν τιµή για εµένα. Απλά, αισθάνοµαι πως τα ελληνικά µου δεν είναι στο 100% 
και ξέρω όταν µιλάω ελληνικά ο κόσµος καταλαβαίνει πως δεν είναι η πρώτη µου 
γλώσσα. Αλλά θα ήθελα οπωσδήποτε να συµµετέχω σε µια ταινία στην Ελλάδα 
περισσότερο από οτιδήποτε άλλο.  

Πως αποφασίσατε να γίνεται ηθοποιός;  

Το 2000. Πρωταγωνίστησα σε µερικά διαφηµιστικά σποτ και µετά από λίγο διάστηµα 
έπαιξα στην πρώτη µου ταινία. Όταν µετακόµισα στο Χόλιγουντ το 2001, τότε 
αισθάνθηκα «νόµιµος», όταν και µπήκα στην Screen Actors Guild και ξεκίνησα να 
δουλεύω επαγγελµατικά στην βιοµηχανία του θεάµατος. 

Πείτε µας λίγα λόγια για τη δουλειά σας;  

Έπαιξα στην πρώτη µου ταινία το 2001, στο “In The Company of Strangers”. Σιγά, 
σιγά ξεκίνησα να παίζω σε ταινίες και τηλεοπτικές σειρές. Ήµουν και στην δηµοφιλή 
σαπουνόπερα της Αµερικής "General Hospital" για 3 επεισόδια. Εντέλει, ξεκίνησα 
την δική µου εταιρία παραγωγής που ονοµάζεται Spartan Pictures, και συνέχισα ως 
παραγωγός και σκηνοθέτης. Η πρώτη µου ταινία ως σκηνοθέτης ήταν το "Devil's 
Land", όπου έπαιζε η βραβευµένη ηθοποιός Sally Kirkland και ο ελληνικής 
καταγωγής ηθοποιός Louis Mandylor από το"My Big Fat Greek Wedding.". Μόλις 
πριν από έναν χρόνο συµπρωταγωνίστησα στο "Resident Evil: Damnation". 

Ποιά είναι τα όνειρά σας για το µέλλον; 

Τα όνειρά µου είναι µεγαλύτερα από το να επιτύχω στην κινηµατογραφική 
βιοµηχανία. Θέλω να ταξιδέψω σε όλον τον κόσµο και να εξερευνήσω διαφορετικές 
κουλτούρες. Θέλω να ζήσω σε διαφορετικές χώρες και να διδάξω. Θέλω να βοηθήσω 
ανθρώπους σε χώρες του Τρίτου Κόσµου. Ίσως να γίνω ιεραπόστολος. Αυτά τα 
πράγµατα σηµαίνουν περισσότερα για µένα.  

 

 



Τι σηµαίνει για εσάς Ελλάδα;  

Για µένα η Ελλάδα είναι ο Παράδεισος. Είναι το µέρος που µπορώ να βρω ηρεµία και 
ησυχία. Νιώθω πραγµατικά στο σπίτι µου και δεν θέλω να φύγω. Η Ελλάδα είναι η 
καρδιά µου. Η ψυχή µου ανήκει εκεί.   

Αν είχατε τη δυνατότητα να υποβάλλετε εσείς µια ερώτηση στα µέλη της 
κοινότητας του ellines.com και γενικότερα στους Έλληνες ποια θα ήταν αυτή;  

Δεν	   έχω	   κάποια	   ερώτηση	   για	   τους	   Έλληνες,	   αλλά	   έχω	   μια	   δήλωση…	   Μείνετε	   δυνατοί,	  
ξεπεράστε	   την	   οικονομική	   κρίση,	   γίνετε	   οι	   σπουδαίοι	   και	   ευγενείς	   άνθρωποι	   που	   πάντα	  
ήσασταν	   και	   εξακολουθείτε	   να	   είστε	   και	   κρατήστε	   το	   κεφάλι	  ψηλά.	   Όταν	   οι	   καιροί	   είναι	  
δύσκολοι,	  απλά	  συνεχίστε	  να	  παλεύετε!	  

(English	  Version)	  

How was your childhood? You spend your time between Greece and USA. 

My childhood was great, I was raised by two amazing, hardworking Greek parents 
who always loved and supported me. They raised my sister and I in the Detroit area, a 
very diverse and cultural area, with a small Greek community. I spent many summers 
in Greece in my father and mother's village. As well as Athens and also visited many 
Greek islands. 

What do you remember of those years as child in Arta or Spati with the 
grandparents? 

I never met my Grandparents in Sparta, they died before I was born. But I remember 
my Grandparents in my father's village, in Arta. They were the most caring people. I 
loved them very much and miss them dearly.  

Did you speak Greek in your house and keep all the Greek habits? 

Yes, we spoke Greek in my house, plus I went to Greek school, so therefore I read, 
write and speak Greek fluently. Also went to Greek Orthodox church, mainly on 
holidays, and regular vacations to Greece of course.  

The Greek community in the USA is pretty strong. Are you a part of it? 

Yes, I am very much involved in it. I love to attend all Greek functions and occasional 
Bouzoukia (If I can find them) and of course I love Greek dining. I truly believe 
Greek food is the best. I also love to attend the Greek food festivals and also here in 
Los Angeles we have the Greek Film Festival, screening the best films from Greek 
actors, writers and directors. 

What's your opinion about the economic crisis in Greece? 

It's very sad what is happening in Greece right now. All countries have their 
problems, especially us here in America, but I truly believe Greece will overcome this 



crisis and get back to being the greatest country in the world, which I believe it still is, 
and I truly believe Greece will be back to where it was.  

How often do you visit you hometowns? 

I visit my family in Detroit 2 to 3 times a year. I try to also visit Greece every 
summer, but sometimes it's every 2 to 3 years as well. 

Would you concider coming in Greece to star in a tv series or maybe a movie? 

I would be honored to do so. I just feel my Greek isn't 100% and I know when I speak 
it, people can see that Greek is not my first language. But I would definitely love to be 
in a movie in Greece more than anything. 

When did you decided that you are going to be an actor? 

In the year 2000. I starred in a few commercials then I was acting in my first movie 
shortly after. It wasn't until I moved to Hollywood in 2001 where it felt legit once I 
joined the Screen Actors Guild and then started working professional in the industry 

For the Greeks that are not familiar with your work, could you say a few things 
about your career? 

I acted in my first feature film in 2001, "In The Company of Strangers." I slowly 
started acting in more films and some television roles too. I was recurring on a 
popular American soap opera series called "General Hospital" for 3 episodes. I 
eventually started my own production company called Spartan Pictures, and began 
producing and directing. My 1st film as a director was "Devil's Land" Starring 
Academy Award nominated actress, Sally Kirkland and Fellow Greek actor Louis 
Mandylor from "My Big Fat Greek Wedding." And Just last year I co-starred in the 
animated CGI motion Picture, "Resident Evil: Damnation" released by Sony Pictures. 

What are your dreams about the future? 

My dreams are larger than succeeding in the film industry. I want to travel the world 
and explore other cultures and I want to live in other countries and teach. I want to 
help people in third world countries. Maybe possibly become a missionary. These 
things mean more to me. 

What is Greece for you? 

Greece for me is Heaven. It's the place where I find peace and tranquility. The only 
place I really feel at home and never want to leave. Greece is my heart. And my soul 
belongs there. 

What question would you do to the Greeks of ellines.com and all Greeks in 
general? 



I dont have any questions for all the Greeks but I do have a statement... Stay strong, 
overcome the economic crisis, be the great and kind people you always were and still 
are, and keep your heads up. When times are tough, just keep fighting.  

	  


